
 
 
 
 
Årsmötet 2020 
 
Protokoll 74 Årsmöte 2020-08-29 

 
§1 Val av mötesordförande 
 
      Lars-Gunnar Gunnarsson valdes som mötesordförande.  
 
§2 Val av mötessekreterare 
 
      Evalena Bacchus valdes som mötessekreterare.  
 
§3 Val av två justerare tillika rösträknare 
 
      Till justerare och tillika rösträknare valdes Christer Conradsson och Per-Åke Larsson.   
 
§4 Frågan om årsmötet utlysts i behörig ordning  
 
     Årsmötet är utlyst i behörig ordning och frågan godkändes. 
 
§5 Styrelsens årsberättelse 
 
     Årsberättelsen lästes upp och godkändes.  
 
§5b  Ekonomirapport 
  
      Lästes och godkändes.  
 
§6 Revisionsberättelse  
 
      Revisionsberättelsen lästes och godkändes.  
 
§7 Frågan om styrelsens ansvarsfrihet 
 
      Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för året 2019.  
 
§8 Beslut om medlemsavgiftens storlek 
 
      Årsmötet beslutade att medlemsavgiften skulle kvarstå oförändrad för 2020. 
       D v s medlem 200 kr, stödmedlem 100 kr. 
 
§9 Val  
 
     Årsmötet valde Lars-Gunnar Gunnarsson till ordförande på 1 år.  
 
     -Val av  styrelseledamöter 3st på 2 år 
 



 
       Årsmötet valde Bengt Olsson, Per-Åke Larsson och Evalena Bacchus  
 
 

 
-Val av revisorer 1 st på 2 år  
 
        Årsmötet valde Karl-Einar Åström  

 
-Val av valberedning på         2 st på 1 år  
 
        Årsmötet valde Sören Söderberg och Thomas Sondell 
 
-Övriga frågor  
 

● Info kring bron över Dorronbäcken. Bron är nu på plats och officiell invigning lördag 29/8 kl 
15.00. Bygdemedel är beviljad till ca 50 000,-. 

 
● Service av värmepumpar: Det blev för få anmälda för gemensam service  så det ställdes in tills 

vidare. 
 

● Tomter Soldalen - Samma entreprenör som exponerar Middagskullen tar hand om Soldalen. 
Dvs Millners El 
 

● Medlemsmöte i november - Styrelsen återkommer med information om detta. 
 

● Ett förslag från en medlem var en utbyggnad av sophusen för införande av bruna tunnor. Detta 
för att förekomma ett beslut av kommunen som ev skulle innebära ett tvång att använda bruna 
tunnor. Styrelsen kollar upp detta med kommunen och återkommer i den frågan. 
 

 
Mötet avslutas 
 
Lars-Gunnar tackar för deltagandet och tackar även för gott fika. 
 
 
 
……………………………………….. ………………………………………….. 
Ordförande Lars-Gunnar Gunnarsson Sekreterare Evalena Bacchus 
 
 
 
 
………………………………………. …………………………………………. 
Just Christer Conradsson Just Per-Åke Larsson 
 

 
 


